

No. 2613. CONVENTION ON THE POLITICAL RIGHTS OF WOMEN. OPENED FOR SIGNATURE AT NEW YORK, ON 31 MARCH 1953¹

N° 2613. CONVENTION SUR LES DROITS POLITIQUES DE LA FEMME. OUVERTE À LA SIGNATURE À NEW-YORK, LE 31 MARS 1953¹

RATIFICATION

Instrument deposited on:

22 April 1957

FRANCE

(To take effect on 21 July 1957.)

The Convention was signed on behalf of France subject to the reservation set forth in the Protocol of signature,² Pakistan having notified the Secretary-General of the United Nations that it did not accept that reservation, the Convention, in accordance with article VII, is not in force between Pakistan and France.

RATIFICATION

Instrument déposé le:

22 avril 1957

FRANCE

(Pour prendre effet le 21 juillet 1957.)

La Convention a été signée au nom de la France avec la réserve consignée au Protocole de signature². Le Pakistan ayant notifié au Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies qu'il n'acceptait pas cette réserve, la Convention, conformément à l'article VII, n'est pas en vigueur entre le Pakistan et la France.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 193, p. 135; Vol. 196, p. 363; Vol. 201, p. 392; Vol. 202, p. 382; Vol. 212, p. 377; Vol. 243, p. 333; Vol. 248, p. 380; Vol. 257 and Vol. 258.

² For the text of the reservation, see United Nations, *Treaty Series*, Vol. 193, p. 159.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 193, p. 135; vol. 196, p. 363; vol. 201, p. 392; vol. 202, p. 382; vol. 212, p. 377; vol. 243, p. 333; vol. 248, p. 380; vol. 257 et vol. 258.

² Pour le texte de la réserve, voir Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 193, p. 159.